

## **Referat fra bestyrelsesmødet den 29.5.2018**

Tilstede var: Søren, Bjarke, Jacob, David, Jesper, Andreas og Benjamin.

Referat: Bjarke

Næste bestyrelsesmøde: 27.6.18 kl. 19.00

### **Altaner**

Søren har taget kontakt til rådgiver så vi kan få afdækket lyd og lys konsekvenserne.

### **Arbejdsweekend**

Datoerne er:

16. juni (Ansvarlig: Christian, Pernille og Benjamin)

14. juli: (Ansvarlig: Uffe, Benjamin)

4. august: (Ansvarlig: Nicolai, Johan & Jacob)

Hvis man ikke møder op ved en af dagene eller deltager i haveudvalget vil man blive trukket 750kr

### **Maling af vinduer**

Der vil efter sommerferien blive indhentet tilbud, det er bestyrelsens forventning at dette vil komme til at koste omkring en mill. Der blev også diskuteret maling af hovedtrapperne, men dette må vente frem til vi kender udgiften til maling af vinduerne.

### **Loppemarked**

Tidligere medlem af bestyrelsen Tove har taget over.

### **Problem med låsene i de nye døre og låse.**

Det er blevet meget besværligt at låse døren efter der komme en lille plastik dut i døren. Betyrelsen undersøger sagen.

### **Pudsen falder af ved trappetårnet 9/11**

Pudsning, af væggen ved 9/11 vil blive lavet snarst muligt. Søren kontakter Jim.

### **Gulvet i vaskeriet skal stabiliseret,**

Vi har fået rådgivning og der vil blive lavet en løsning der understøtter de bærende bjælker for at undgå rystelser fra vaskemaskinerne